

- Spectator Ticket Holders are encouraged to share the fun and excitement of HKDL 10K Weekend presented by AIA Vitality in the designated Cheering Zone in the Park.
- Admission to the Park is subject to the Rules and Regulations of the Park which are set out in the website at www.hongkongdisneyland.com
- Please present your Spectator ticket for entry into the Park. The ticket and handstamp are required for re-entry into the Park on the same day.
- Spectators can enter the Park between 7:30am and 9:00am on September 10 or 11, 2016, and
 cheer to the runners in designated "cheering zone" inside the park. For Guest without spectator
 ticket, they can cheer the runners outside the Park.
- Tickets and other entitlements are non-transferable, non-exchangeable, non-refundable, revocable
 and void if altered. The ticket must be used by the same person during its period of validity and is
 not valid for special events that require a separate admission charge.
 - ➤ Spectator Ticket Holder is required to wear and present Spectator Wristband along with their Ticket for admission to the designated Cheering Zone in the Park. Spectator Wristband may be redeemed on the day of HKDL 10K Weekend event at the Main Entrance of the Park with redemption arrangement listed in a separate session below.
 - Spectator Wristband may NOT be replaced or reissued. Admission to the Cheering Zone may be refused if Spectator Wristband and Ticket cannot be presented upon admission.
 - ► The Spectator Wristbands are not for sale, are non-transferable, non-refundable, non-exchangeable either in whole or in part, for cash, or any other items.
 - ► The Spectator Tickets may, on the purchase or redemption date only, be upgraded to Magic Access by paying the price difference at Magic Access Member Service Center in the Park. Any Magic Access issued upon upgrade will be valid for one year starting from the date when the Spectator Ticket was first used. No upgrade will be possible after the day when the Spectator Ticket is used.

🐭 Wristband Redemption for Spectator Ticket Holder

Spectator Ticket Holders should redeem Spectator Wristband in person at Ticket Booth 3 located at the Main Entrance of the Park on the date and time specified below. All Spectator Ticket Holders are required to present their Tickets and Spectator Wristbands for admission to the designated Cheering Zone in the Park.

Date: September 10 or 11, 2016

Spectator Wristband Redemption location:

Hong Kong Disneyland Ticket Booth 3

Spectator Wristband Redemption Time: 7:00am to 8:30am

Special Arrangement for Magic Access Platinum and Gold Members

Magic Access Platinum and Gold Members are eligible to enter the Park between 7:30am and 9:00am on September 10 or 11, 2016 to support the runners by presenting his/her valid Membership Card. Magic Access Platinum and Gold Members **DO NOT** need to redeem "Spectator Wristband" for admission.







🚼 12略1 — 选定最佳打气位置

由于3个打气位置都相隔一定的距离,所以最好预先选定最佳位置,以免临时错失有利位置。

- 乐园内打气区 观众可于指定打气区近距离观赏赛事,及感受香港迪士尼乐园10K Weekend的热闹气氛。进入乐园打气之观众必须为「亲友同行」打气票的持票人,或「奇妙处处通」有效白金卡及金卡的会员
- **香港迪士尼乐园正门米奇喷水池附近** 观众可于香港迪士尼乐园正门米奇喷水池附近为跑手进入 迪士尼乐园打气欢呼
- **大会会场中心冲线区附近** 观众可于迪士尼乐园旅游巴士停车场的大会会场中心附近欣赏跑手 冲线一刻

🚼 12略2 — 与跑手确定打气位置

记得事先通先跑手你的打气位置,有利摄得精彩图片。在等待支持的跑手时……也请大力为其他跑手及演艺人员加油打气。

₩ 12略3 — 上载靓相

记得为跑手拍照留念,并发送到社交网站,同时要Hashtag #HongKongDisneyland10Kweekend



©Disney



- 「亲友同行」打气票持票人可于乐园内指定打气区近距离观赏由AIA Vitality健康程式全力支持的香港迪士尼乐园10K Weekend并为跑手打气,及感受赛事的热闹气氛。
- 进入乐园之宾客均受乐园规则约束,有关乐园规则载于香港迪士尼乐园网页www.hongkongdisneyland.com
- 请出示你的「亲友同行」打气票以进入乐园。若同一天内再次进入乐园,则必须出示门票及手印。
- 「亲友同行」打气票的持票人可以在9月10日或11日早上7时30分至9时正期间进入乐园,在乐园内的 打气区为跑手打气。而非持有「亲友同行」打气票的宾客也可在乐园外为参赛者打气。
- 「亲友同行」打气票门票及其他应有权利均不可转让、退换、退款及撤回,门票—经修改即作废。门票 只供同一位宾客于有效期内使用,并不适用于须额外收费的特别节目。
 - ► 「亲友同行」打气票持票人须出示打气区手带及其门票方可进入乐园内之指定打气区。打气区手带可于赛事当日于乐园正门换领,有关换领安排另列于本页较后部份。
 - ▶ 打气区手带将不设替换或补领。未能于乐园入口出示打气区手带及「亲友同行」打气票将不能进入 香港迪士尼乐园内之打气区。
 - ▶ 打气区手带不可转售、转让、交换、退款或兑换成现金或其他物品。
 - ► 参与者可在使用打气门票当日,到访乐园内市镇会堂旁的「奇妙处处通」会员服务中心支付票价差额将优惠门票升级至「奇妙处处通」。获升级的「奇妙处处通」有效期为一年,由打气门票使用日起计算。打气门票在第一次使用日过后,将不可升级至「奇妙处处通」。

□ 「亲友同行」 打气票持票人手带换领安排

「亲友同行」打气票持票人请于下列日期及时间亲身前往位于乐园正门之三号售票处换领打气区手带。所有「亲友同行」打气票持有人均须佩戴打气区手带并出示其门票以进入香港迪士尼乐园内之指定打气区观赛。

日期:2016年9月10日或9月11日

打气区手带换领地点:香港迪士尼乐园三号售票处 打气区手带换领时间:早上7时正至早上8时30分

፟付了 「奇妙处处通」 日金卡及金卡会员之 特别安排

「奇妙处处通」白金卡及金卡会员可于2016年9月10日或11日早上7时30分至9时正期间出示其有效会员卡直接入场为参赛者打气,无需换领打气区手带。



Cheering Guide



"Tip No.1 - Plan Ahead and Find the Best Cheering Location

The three cheering locations are a good distance away from each other, and so it is best to pick your preferred cheering location before the event so that you won't miss the important moments on the day!

- In-Park Cheering Zone Spectators are encouraged to share the fun and excitement of HKDL 10K Weekend in designated Cheering Zone in the Park. This cheering location is only eligible for Spectator Ticket Holders, and valid Magic Access Platinum and Gold Members.
- **Grand Plaza Fountain nearby Hong Kong Disneyland Main Entrance** Cheer for the Runners before they reach Hong Kong Disneyland.
- Finish point nearby Event Center Watch them cross the finish line.

Tip No.2 - Tell the Runner Where You Are

Remember to tell runners where you will be located so that they won't miss you. While you are waiting, don't forget to cheer for other runners and Cast Members.

Tip No.3 - Upload the Pictures

Take plenty of pictures and upload them on social media. Be sure to hashtag #HongKongDisneyland10Kweekend

